
Udvalget for Forskning, Innovation og Videregående Uddannelser

Til: Ministeren for forskning, innovation og videregående uddannelser

Dato: 17. januar 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIV alm. del

Spørgsmål 67
Jf. svar på spørgsmål 36, bedes ministeren redegøre for, hvorfor ECTS-point
ikke anvendes direkte som kriterium i bedømmelsen af, hvorvidt en dimittend
kan modtage dagpenge? Herunder bedes ministeren redegøre for, om det er
rigtigt forstået, at ECTS-point indirekte spiller en afgørende rolle, da det er 60
ECTS-point, der er udgangspunktet for reglen om de 18 måneder/tre halvårli-
ge semestre.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Skipper (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Skipper@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Prehn
formand
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